
                                                       
 
Protokoll från årsmötet i GYMNASTIKKLOBBEN MOTION på Restaurang 

Enebacken torsdagen 17 maj 2018. Dagens årsmöte är det 102:e i 
KLOBBENS historia. 

 
1. Ordförande Tommy Knutsson öppnade mötet och hälsade alla 

välkomna. 
2. Per Liljas valdes att leda dagens förhandlingar och till sekreterare 

valdes Gert-Ove Ellström. 
3. Dagordningen och mötets behöriga utlysande godkändes. 
4. Föregående protokoll från årsmötet 2017 godkändes och lades till 

handlingarna. 
5. Verksamhetsberättelsen för 2017-2018 godkändes och lades till 

handlingarna. 
6. Ekonomiredogörelsen gjordes av kassören Lars Göran Lundh och 

godkändes med entusiasmen av mötesdeltagarna. 
7. Revisionsberättelsen var noggrann och framfördes av 1:e revisor 

Christer Anderberg som föreslog att styrelsen skulle beviljas 
ansvarsfrihet.  

8. Fastställdes resultat-och balansräkningarna. 
9. På mötesordförandens fråga om årsmötet kunde bevilja styrelsen 

ansvarsfrihet för det gånga året blev svaret JA utan reservationer.  
10. Följande personer blev valda för perioden till nästa år: 

Styrelseledamöter    Tommy Knutsson,        Ordförande 
                              Per Lilja,                        Vice vise ordförande 
                              Lars-Göran Lundh,      Kassör 
                              Gert-Ove Ellström,     Sekreterare 
                              Sven Wallentinson,    Vice sekreterare  
                              Casten Törn-Lindhe,     Wäbbmaster 
                              Helmer Tillich,            Klobbmästare 
                              Orvar Jönsson,            Generalkapten 
                              Thorvald Persson,       Ledamot 
                               Christer Anderberg,   1:e revisor 
                               Bo Gripsten,                2:e revisor 

1. Tommy Knutsson och Lars-Göran Lundh tecknar GK Motions firma 
var för sig. 

2. Ingas propositioner eller motioner hade inkommit. 
3. Terminsavgiften på 450: - bestämdes att vara oförändrad för 

verksamhetsåret 2018-2019. 
4. Under övriga frågor hälsades Hedersmedlemmen Bengt Bostrand 



välkommen till årsmötet samt tackade mötesordföranden Per Lilja 
att Tommy Knutsson står till förfogande ytterligare ett år som 
ordförande. 

5. Mötet avslutades och mötesordförande tackade medlemmarna för 
deras intresse och därefter bjöds det till festsupé med fanan i 
spetsen som erhålls 1967 av Bestyrelsen för Svenska Flaggans Dag.     

 
Ordförande                                                           vid protokollet 
 
Tommy Knutsson    Gert-Ove Ellström  

   
                                

 
 
 
 
 


